



Privacy Notice

Information pursuant to the UK General Data Protection Regulation (UK-GDPR) and the EU GDPR

1. Controller

Carecruit Ltd.

132–134 Great Ancoats Street, Unit 620
Manchester, M4 6DE, United Kingdom
Email: info@carecruit.net

2. Purpose and Scope

This privacy notice explains how we handle personal data when you visit our website or interact with us. It applies to all visitors, users, applicants, and partners within the scope of the UK-GDPR and EU GDPR.

3. Data Processing on Your Device

We use technologies such as cookies, scripts and local storage mechanisms to ensure proper functionality and improve user experience. Non-essential technologies are only activated with your explicit consent.

4. Web Hosting & Technical Infrastructure

Our website is hosted by **HOTdomains Internet Service**, Austria. When you access our website, connection data (IP address, browser type, date/time) are temporarily stored to ensure stability and IT security.

Legal basis: legitimate interest (Art. 6(1)(f) UK-GDPR/EU GDPR)

5. Server Logfiles

Server logs are automatically collected for technical monitoring. These include IP address, browser info, referrer URL and timestamps. Logs are kept for a maximum of 30 days and then deleted.

Legal basis: technical necessity and legitimate interest



6. Analytics and Tracking Tools

We use tools such as:

- **Google Analytics** (Google LLC, USA)
- **Hotjar** (Hotjar Ltd., Malta)
- **Facebook Pixel**
- **LinkedIn Insight Tag**
- **Google AdSense**

These services track usage patterns, measure marketing performance and optimize the website. Data is only processed with your **explicit consent** via cookie banner.

Legal basis: Art. 6(1)(a) UK-GDPR / EU GDPR

Data transfers to the USA are based on adequacy decisions or standard contractual clauses.

7. Fonts and Embedded Content

We use Google Fonts and may embed media (e.g. videos, maps). Your device may connect to third-party servers.

Legal basis: legitimate interest (display optimization) or consent

8. Newsletter

If you subscribe to our newsletter (provided by Klick-Tipp Ltd., UK), we use your data to send email updates and analyse engagement. You can unsubscribe at any time.

Legal basis: your consent (Art. 6(1)(a))

9. Your Rights

You have the right to:

- access your data
- request correction or deletion
- withdraw consent at any time
- object to processing (especially direct marketing)
- request data portability
- file a complaint with the **Information Commissioner's Office (ICO)** or your local EU authority



10. Contact

For all privacy-related questions, contact:
info@carecruit.net

Datenschutzerklärung

Information gemäß UK-GDPR und EU-DSGVO

1. Verantwortliche Stelle

Carecruit Ltd.

132–134 Great Ancoats Street, Unit 620
Manchester, M4 6DE, Vereinigtes Königreich
E-Mail: info@carecruit.net

2. Zweck und Geltungsbereich

Diese Datenschutzerklärung informiert darüber, wie wir personenbezogene Daten verarbeiten, wenn du unsere Website besuchst oder mit uns interagierst. Sie gilt für alle Besucher:innen, Nutzer:innen, Bewerber:innen und Partner innerhalb der DSGVO und UK-GDPR.

3. Datenverarbeitung auf deinem Gerät

Wir setzen Technologien wie Cookies, Skripte und Local Storage ein, um Funktionen sicherzustellen und die Benutzerfreundlichkeit zu verbessern. Nicht-essenzielle Elemente werden nur mit deiner ausdrücklichen Zustimmung aktiviert.

4. Webhosting & technische Infrastruktur

Unsere Website wird von **HOTdomains Internet Service** (Österreich) gehostet. Beim Besuch der Seite werden Verbindungsdaten (IP-Adresse, Browsertyp, Zeitstempel) temporär gespeichert, um Stabilität und IT-Sicherheit zu gewährleisten.

Rechtsgrundlage: berechtigtes Interesse (Art. 6 Abs. 1 lit. f DSGVO/UK-GDPR)



5. Server-Logfiles

Zur technischen Überwachung erfassen wir automatisch Server-Logfiles (IP-Adresse, Browserdaten, Referrer, Zeitpunkt). Diese werden maximal 30 Tage gespeichert.

Rechtsgrundlage: technische Notwendigkeit und berechtigtes Interesse

6. Analyse- und Trackingtools

Wir verwenden u. a.:

- **Google Analytics**
- **Hotjar**
- **Facebook Pixel**
- **LinkedIn Insight Tag**
- **Google AdSense**

Diese Tools analysieren das Nutzungsverhalten und helfen bei der Optimierung. Die Verarbeitung erfolgt ausschließlich mit **deiner ausdrücklichen Einwilligung** über das Cookie-Banner.

Rechtsgrundlage: Art. 6 Abs. 1 lit. a DSGVO / UK-GDPR

Datenübermittlungen in die USA basieren auf Angemessenheitsbeschlüssen oder Standardvertragsklauseln.

7. Webfonts und eingebettete Inhalte

Wir verwenden Google Fonts und eingebettete Inhalte (z. B. Videos, Karten). Dabei kann eine Verbindung zu Drittanbietern aufgebaut werden.

Rechtsgrundlage: berechtigtes Interesse oder Einwilligung

8. Newsletter

Unser Newsletter wird über Klick-Tipp Ltd. (UK) abgewickelt. Wir verwenden deine Daten zur Zusendung von Inhalten und zur Erfolgsanalyse. Du kannst dich jederzeit abmelden.

Rechtsgrundlage: deine Einwilligung (Art. 6 Abs. 1 lit. a)



9. Deine Rechte

Du hast das Recht auf:

- Auskunft
- Berichtigung oder Löschung
- Widerruf deiner Einwilligung
- Widerspruch gegen Direktwerbung
- Datenübertragbarkeit
- Beschwerde bei der **ICO (UK)** oder einer EU-Datenschutzbehörde

10. Kontakt

Für alle Fragen zum Datenschutz:
info@carecruit.net